
Dz-06.0021.5.2015 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia V SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie V sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 24 lutego 2015 r. w budynku 

Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A (sala konferencyjna, III piętro). 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. lista obecności radnych 

3. projekt porządku obrad (zaproszenie) 

 

Posiedzenie sesji V otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdziła quorum (ostatecznie 

19 obecnych) oraz prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwała od godz. 18.05 do godz. 20.40 

Głosy liczyła i do protokołu zgłaszała p. Marta Drużkowska – członek Rady i Zarządu Dzielnicy 

VI Bronowice.  
 

Przewodniczący p. Bogdan Smok przywitała przybyłych gości: 

- p. Jana Niedospiał i Katarzynę Tracz – przedstawicieli Fundacji im. Stańczyka 

- mieszkańca  

 

Ad. 1.  

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Odczytując punkt 8 porządku 

obrad poinformował, że procedowany będzie w tym punkcie projekt uchwał po autopoprawce - 

druk nr 44A, który został doręczony radnym. Przewodniczący zapytał czy są jakieś propozycje 

zmiany porządku obrad w związku z ich brakiem poinformował, że wpłynęło do niego sześć 

wniosków o wprowadzenie punktu do porządku obrad. Przystąpiono do głosowania nad 

wnioskami:  

 

1. w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic”, druk nr 47 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek:  

za - 19, przeciwko - 0, wstrzymujących – 0,  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 11. 

 

2. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych planowanych przez 

Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w roku 2015, druk nr 48 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek:  

za - 19, przeciwko - 0, wstrzymujących – 0,  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 12. 

 

 



3. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 2015-2016, druk nr 49 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek:  

za - 19, przeciwko - 0, wstrzymujących – 0,  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 13. 

 

4. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 2015-2017, druk nr 50 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek:  

za - 19, przeciwko - 0, wstrzymujących – 0,  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 14. 

 

5. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 2015-2016, druk nr 51 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek:  

za - 19, przeciwko - 0, wstrzymujących – 0,  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 15. 

 

6. w sprawie zmiany Uchwały Nr II/7/2014 Rady Dzielnicy VI Bronowice  w sprawie 

powołania Komisji Informacji i Promocji Rady Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 52 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek:  

za - 19, przeciwko - 0, wstrzymujących – 0,  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 16. 

 

Ustalono ostatecznie porządek obrad w następującej formie: 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przyjęcie protokołu sesji IV, 

3. Opinia w sprawie ponownego zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego, druk nr 39, 

4. Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji Informacji i Promocji Rady Dzielnicy VI, 

druk nr 40, 

5. Wybór wiceprzewodniczącego Komisji Edukacji, druk nr 41, 

6. Wskazanie kandydatów na członków Dzielnicowego Zespołu Koordynacyjnego, druk nr 

42, 

7. Wniosek w sprawie wyznaczenia pasów dla rowerzystów na ulicy Piastowskiej na 

północnym odcinku, druk nr 43, 

8. Rozdysponowanie środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 

2015, druk nr 44, 

9. Opinia w sprawie wyznaczenia kontrapasu dla rowerzystów na ul. Zarzecze, druk nr 45, 

10. Opinia w sprawie w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji: „Budowa 

zespołu zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej z garażami wielostanowiskowymi  



w przyziemiach, a także z budową dróg wewnątrzosiedlowych, obsługiwanych przez 

istniejące wjazdy z ul. Wierzyńskiego, budową miejsc postojowych przy  

ul. Wierzyńskiego i Łupaszki, z rekreacją wewnątrzosiedlową oraz budowa wjazdu  

z ul. Łupaszki, która będzie realizowana ramach zadania inwestycyjnego pn.: Osiedle 

Jurajskie 3- etap II”, druk nr 46, 

11. Podział środków finansowych na „Obsługę Dzielnic”, druk nr 47, 

12. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych planowanych przez 

Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w roku 2015, druk nr 48, 

13. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 2015-2016,  

druk nr 49, 
14. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 2015-2017,  

druk nr 50, 

15. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 2015-2016,  

druk nr 51, 

16. Zmiana Uchwały Nr II/7/2014 Rady Dzielnicy VI Bronowice  w sprawie powołania 

Komisji Informacji i Promocji Rady Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 52, 

17. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2.  

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał czy są sprostowania do protokołu sesji IV. 

Przewodniczący stwierdził, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosił, że protokół 

został przyjęty. 
 

Ad. 3.  

Projekt uchwały (druk nr 39) przygotowany przez Komisję Zdrowia i Spraw Społecznych 

w sprawie ponownego zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego. Projekt uchwały przeczytał  

p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferowała p. Małgorzata Turek. 

Opinia Zarządu – pozytywna.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił.  

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr V/39/2015 
w sprawie ponownego zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego 

 

 



Ad. 4. 
Projekt uchwały (druk nr 40) przygotowany przez Komisję Informacji i Promocji  

w sprawie wyboru zastępcy przewodniczącego Komisji Informacji i Promocji Rady Dzielnicy 

VI. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferowała p. Małgorzata 

Sroczyńska. 

Opinia Zarządu – pozytywna.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

 p. Bogdan Smok zgłosił wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści:  

„W tytule uchwały słowa „zastępcy przewodniczącego” zastępuje się słowem 

„wiceprzewodniczącego” oraz § 1 słowa „zastępcę przewodniczącego” zastępuje się słowem 

„wiceprzewodniczącego”.  

 

Prowadzący p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętej poprawki w sprawie j.w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr V/40/2015 
w sprawie wyboru wiceprzewodniczącego Komisji Informacji i Promocji Rady 

Dzielnicy VI 

 

Ad. 5.  

Projekt uchwały (druk nr 41) przygotowany przez Komisji Edukacji w sprawie wyboru 

wiceprzewodniczącego Komisji Edukacji. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt 

uchwały zreferował p. Adam Goch. 

Opinia Zarządu – pozytywna.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr V/41/2015 



w sprawie wyboru wiceprzewodniczącego Komisji Edukacji 

 

Ad. 6.  

Projekt uchwały (druk nr 42) przygotowany przez Komisję Praworządności  

i Bezpieczeństwa w sprawie wskazania kandydatów na członków Dzielnicowego Zespołu 

Koordynacyjnego. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt zreferowali p. Marcin 

Kucharczyk i p. Jerzy Kopacz. 

Opinia Zarządu – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: Łukasz Quirini-Popławski, Jerzy Kopacz. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr V/42/2015 
w sprawie wskazania kandydatów na członków Dzielnicowego Zespołu 

Koordynacyjnego 

 

Ad. 7.  

Projekt uchwały (druk nr 43) przygotowany przez Komisję Gospodarki Komunalnej  

w sprawie wyznaczenia pasów dla rowerzystów na ulicy Piastowskiej na północnym odcinku. 

Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferowała p. Margareta Perčić. 

Opinia Zarządu – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: Łukasz Quirini-Popławski, Margareta Perčić, Bogdan Smok, Roman 

Krzyżek (mieszkaniec), Waldemar Antosiewicz. 

 

 p. Bogdan Smok zgłosił wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści:  

„W § 1 wykreśla się ostatnie zdanie „Treść w załączniku”.  

 

Prowadzący p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętej poprawki w sprawie j.w.: 

za – 15 

przeciwko – 1 

wstrzymujących się – 3 

 

 



W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr V/43/2015 
w sprawie wyznaczenia pasów dla rowerzystów na ulicy Piastowskiej na 

północnym odcinku 

 

Ad. 8.  

Projekt uchwały (druk nr 44A) przygotowany przez Zarządu w sprawie rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2015. Projekt uchwały 

przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok, który również omówił swoją poprawkę. 

Opinia Komisji Edukacji – pozytywna, 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej – pozytywna, 

Opinia Komisji Informacji i Promocji – pozytywna, 

Opinia Komisji Kultury i Sztuki – pozytywna, 

Opinia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa – pozytywna, 

Opinia Komisji Rewizyjnej – pozytywna, 

Opinia Komisji Sportu i Rekreacji – pozytywna, 

Opinia Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  – pozytywna, 

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – pozytywna.  

W dyskusji głos zabrali: Łukasz Quirini-Popławski, Bogdan Smok, Małgorzata Turek, 

Małgorzata Sroczyńska, Alicja Gackiewicz. 

 

 p. Bogdan Smok zgłosił wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści:  

„Wprowadza się n/w zmiany w załączniku do uchwały: 

1. W tabeli w pozycji C) w punkcie 5 zmniejsza się kwotę dotyczącą finansowania 

zadania z 20 000 zł na 8 000 zł, pozostałą kwotę w wysokości 12 000 zł przeznacza się 

na remonty dróg, chodników na terenie Dzielnicy VI. Po zmianie ogólna kwota 

środków finansowych na to zadanie wynosić będzie 619 565,58 zł. 

2. W tabeli w pozycji C) w punkcie 6 litera a) przyjmuje nowe brzmienie „Remont 

chodnika na ul. Wjazdowej”. Jednocześnie ustalone dotychczas pozycje zadań 

otrzymają kolejne oznaczenia alfabetyczne od litery b do litery u”.  

 

Prowadzący p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

 p. Adam Goch zgłosił wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści:  

„A) Prace remontowe: gimnazjów, szkół podstawowych, przedszkoli, żłobków - 133 000 zł 

w punkcie: 7. SP Nr 93 – Montaż instalacji doprowadzającej ciepłą wodę oraz remont 

sanitariatów 

- zmienia się treść i przeznaczenie na: 

7. SP Nr 153 - Montaż instalacji doprowadzającej ciepłą wodę oraz remont sanitariatów”.  



Prowadzący p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętych poprawek w sprawie j.w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr V/44/2015 
w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI 

Bronowice na rok 2015 

 

Ad. 9.  

Projekt uchwały (druk nr 45) przygotowany przez Zarządu w sprawie wyznaczenia 

kontrapasu dla rowerzystów na ul. Zarzecze. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan 

Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej – pozytywna względem projektu uchwały.  

W dyskusji głos zabrali: Małgorzata Sroczyńska, Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr V/45/2015 
w sprawie wyznaczenia kontrapasu dla rowerzystów na ul. Zarzecze 

 

Ad. 10.  

Projekt uchwały (druk nr 46) przygotowany przez Komisję Zagospodarowania 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska  w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji: 

„Budowa zespołu zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej z garażami wielostanowiskowymi  

w przyziemiach, a także z budową dróg wewnątrzosiedlowych, obsługiwanych przez istniejące 

wjazdy z ul. Wierzyńskiego, budową miejsc postojowych przy ul. Wierzyńskiego i Łupaszki,  

z rekreacją wewnątrzosiedlową oraz budowa wjazdu z ul. Łupaszki, która będzie realizowana 

ramach zadania inwestycyjnego pn.: Osiedle Jurajskie 3- etap II”. Projekt uchwały przeczytał  

p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferował p. Krzysztof Duda. 

Opinia Zarządu – pozytywna względem projektu uchwały. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 



Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr V/46/2015 
w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji: „Budowa zespołu 

zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej z garażami wielostanowiskowymi  

w przyziemiach, a także z budową dróg wewnątrzosiedlowych, obsługiwanych 

przez istniejące wjazdy z ul. Wierzyńskiego, budową miejsc postojowych przy  

ul. Wierzyńskiego i Łupaszki, z rekreacją wewnątrzosiedlową oraz budowa wjazdu  

z ul. Łupaszki, która będzie realizowana ramach zadania inwestycyjnego pn.: 

Osiedle Jurajskie 3- etap II” 

 

Ad. 11.  

Projekt uchwały (druk nr 47) przygotowany przez Zarządu w sprawie podziału środków 

finansowych na „Obsługę Dzielnic”. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Rewizyjnej – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1  

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr V/47/2015 
w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” 

 

Ad. 12.  

Projekt uchwały (druk nr 48) przygotowany przez Zarząd w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej  

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy VI 

Bronowice do realizacji w roku 2015. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej – pozytywna.  

W dyskusji głos zabrali: Łukasz Quirini-Popławski, Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 2 

 

 

 



W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr V/48/2015 
w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w roku 

2015 

 

Ad. 13.  

Projekt uchwały (druk nr 49) przygotowany przez Zarząd w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej  

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy VI 

Bronowice do realizacji w latach 2015-2016. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan 

Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej – pozytywna.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr V/49/2015 
w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji  

w latach 2015-2016 

 

Ad. 14.  

Projekt uchwały (druk nr 50) przygotowany przez Zarząd w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej  

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy VI 

Bronowice do realizacji w latach 2015-2017. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan 

Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej – pozytywna.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1  

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr V/50/2015 
w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 



Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji  

w latach 2015-2017 

 

Ad. 15.  

Projekt uchwały (druk nr 51) przygotowany przez Zarząd w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej  

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy VI 

Bronowice do realizacji w latach 2015-2016. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan 

Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej – pozytywna.  

W dyskusji głos zabrali: Łukasz Quirini-Popławski, Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr V/51/2015 
w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji  

w latach 2015-2016 

 

Ad. 16.  

Projekt uchwały (druk nr 52) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany Uchwały Nr 

II/7/2014 Rady Dzielnicy VI Bronowice  w sprawie powołania Komisji Informacji i Promocji 

Rady Dzielnicy VI Bronowice. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Informacji i Promocji – pozytywna.  

W dyskusji głos zabrali: Łukasz Quirini-Popławski, Małgorzata Sroczyńska, Bogdan Smok, 

Małgorzata Turek, Stanisław Sikora, Marta Drużkowska. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr V/52/2015 
w sprawie zmiany Uchwały Nr II/7/2014 Rady Dzielnicy VI Bronowice  w sprawie 

powołania Komisji Informacji i Promocji Rady Dzielnicy VI Bronowice 

 

Ad. 17. 

Głos zabrali:  

1. Łukasz Quirini-Popławski: 



 Zapytał na jakim etapie jest wypełnianie oświadczeń przez mieszkańców ul. Prystora  

w zakresie zgody na wejście na konserwacje elementów oświetlenia w związku  

z planowanym w br. remontem tej ulicy. Przewodniczący zapewnił żeby się nie obawiać 

bo wszystko będzie przygotowane, 

2. Małgorzata Sroczyńska: 

 Poinformowała, że w dniu 26.02.br. o godz. 18.00 odbędzie się posiedzenie Komisji 

Informacji i Promocji celem omówienie spraw związanych z budżetem obywatelskim, 

3. Bogdan Smok: 

 Omówił tematykę spotkania Przewodniczących Rad Dzielnic z Komendantem Miejskim 

Policji, 

 Wyznaczył termin kolejnej sesji na: 05.03.br o godz. 18.00 w sali konferencyjnej Klubu 

Sportowego „Bronowianka”  

 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zamknął V sesję Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

 

 

 

 

                        Przewodniczący Rady 
   Dzielnicy VI Bronowice 
 

                                                                                 Bogdan Smok  

 

 

 

Protokół sporządził: 

Jacek Łaz 

 
 

 

 


